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1. Aanleiding 

« In december 2023 heeft de toenmalige MVWS de Kamerbrief Stand van 

zaken versterking huisartsenzorg gestuurd naar de Tweede Kamer. 

« Naar aanleiding van deze Kamerbrief hebben verschillende fracties in een 

Schriftelijk Overleg (SO) vragen gesteld. In deze Kamerbrief geeft u 

antwoord op deze vragen. 

2. Geadviseerd besluit 

U, MMZ, wordt geadviseerd: 

* Inte stemmen met de beantwoording op deze vragen; 

« Inte stemmen met de nieuwe toezegging dat u onderzoek gaat doen naar 

het aantal mensen dat zich niet bij een huisarts kan inschrijven; 

« De brief te sturen aan de Tweede Kamer, ook namens MVWS en SVWS, 

voor 19 maart 2024. 

U, MVWS, wordt geadviseerd: 

«Inte stemmen met de beantwoording van de vragen: 

o van de NSC-fractie over de visie op de eerstelijnszorg en integrale 

gezondheidscentra; 

van de D66-fractie over de visie op de eerstelijnszorg; 

van de BBB-fractie over langetermijnbeleid; 

van de CDA-fractie over de visie-op de eerstelijnszorg; 

van de SP-fractie over de visie op de eerstelijnszorg. o 
o
o
o
 

U, SVWS, wordt geadviseerd: 

« Inte stemmen met de beantwoording van de vragen van de NSC-fractie 

over ‘health in all policies’ en sociaaleconomische gezondheidsverschillen. 
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3. Kernpunten 

In de vaste Kamercommissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport van de 

Tweede Kamer hebben de fracties PVV, GL-PvdA, VVD, NSC, D66, BBB, CDA en SP 

vragen gesteld over de brief van 19 december 2023, Stand van zaken versterking 

huisartsenzorg (Kamerstuk 33578, nr. 112). 

Belangrijke (nieuwe) informatie voor de Kamer is dat: 

Toegankelijkheid 

Naar aanleiding van vragen van de leden van GL-PvdA, VVD, BBB en CDA 

over het aantal mensen in Nederland dat geen huisarts heeft, doet u de 

toezegging een onderzoek te starten naar het totaal aantal mensen dat op 

zoek is naar een (nieuwe) huisarts maar zich niet kan inschrijven. Wij 

adviseren u dit toe te zeggen omdat op basis van de data van de NZa 

(aantal mensen dat zich meldt bij hun zorgverzekeraar) onvoldoende zicht 

is op het werkelijke aantal mensen dat een huisarts zoekt. Deze informatie 

is wel relevant om beleid te kunnen maken en te monitoren of ingezet 

beleid de toegankelijkheid van de zorg verbetert. We zijn in gesprek met 

het Nivel (onderzoeksinstituut) en de Patientenfederatie over de wijze 

waarop dit onderzoek betrouwbaar, herhaalbaar en representatief kan 

worden vormgegeven. 

Naar aanleiding van de vragen van de leden van GL-PvdA over nadere 

uitwerking van de beleidsopties om het werken met een vaste 

patiëntenpopulatie te stimuleren geeft u aan dat de besluitvorming over 

en eventuele uitvoering van de beleidsopties aan een nieuw kabinet is. U 

zegt toe de Tweede Kamer in de tweede helft van 2024 nader te 

informeren over de uitwerking van de beleidsopties. 

ANW-diensten 

Naar aanleiding van de vragen van de leden van GL-PvdA en VVD over de 

effectmeting over de betere verdeling van de ANW-diensten geeft u aan 

dat rond de zomer van 2024 de eerste resultaten bekend zullen zijn. 

Commerciële ketens in de huisartsenzorg 

Naar aanleiding van de vragen van de leden van de VVD over commerciële 

ketens in de huisartsenzorg geeft u aan in een nadere, al aangekondigde, 

beleidsreacties verder in te gaan op de conclusies en aanbevelingen van 

de NZa en IG) in hun rapport over bedrijfsketens in de huisartsenzorg. 

Huisvestingsproblematiek van huisartsen 

Naar aanleiding van de vragen van de leden van de VVD en het CDA over 

evaluatie en monitoring van de handreiking huisvestingsproblematiek van 

huisartsen en gezondheidscentra geeft u aan dat u doorlopend in gesprek 

bent met partijen over onder andere de implementatie van de 

handreiking. U zegt toe dat u verwacht eind 2024 een geactualiseerde 

versie van de handreiking op te leveren waarin er meer aandacht wordt 

besteed aan de aard en omvang van financiële knelpunten. 

4. Toelichting 

a. Draagvlak politiek 

In de Tweede Kamer is er veel aandacht voor de huisartsenzorg. De afgelopen 

maanden zijn er door verschillende fracties Kamervragen gesteld over 
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verschillende onderwerpen in de huisartsenzorg: Directie Curatieve Zorg 
o Patiéntenstops en druk op de huisartsenzorg: Het lid Dijk (SP), Team D 

heeft u meerdere malen Kamervragen gesteld over patiëntenstops kenmerk 

in de huisartsenzorg (Q4 2023). Het voormalig-lid Van Haga 3778206-1062087-CZ 

(Groep Van Haga) heeft u vragen gesteld over de wachttijden in 

de huisartsenzorg (Q1 2023). 

o Huisvesting: De leden Jansen en Welzijn (beide NSC) u vragen 

gesteld over conflicten tussen gezondheidscentra en commerciële 

vastgoedpartijen (Q1 2024). Het lid Van den Berg (CDA) heeft u 

vragen gesteld over huisvesting (Q2 2023). 

o Commerciële ketenvorming: Het lid Dijk (SP) heeft meermaals 

Kamervragen gesteld over commerciële huisartsenpraktijken (Q2 

en Q3 2023). Soortgelijke vragen zijn ook gesteld door de leden 

Van den Berg (CDA), Bushoff (PvdA), Van Haga (Groep Van Haga) 

(Q1 en Q2 2023) 

e Over bovenstaande onderwerpen zijn ook meermaals mondelinge vragen 

aangekondigd door verschillende partijen. Deze zijn echter nooit 

doorgegaan. 

e Op 7 maart 2024 stond een Dertigledendebat ingepland over de tarieven 

in de huisartsenzorg. Dit debat wordt door de Tweede Kamer later opnieuw 

ingepland als een plenair debat over de huisartsenzorg. 

b. Draagvlak maatschappelijk en eenduidige communicatie 

De toegankelijkheid van huisartsen en huisartsenzorg is een belangrijk onderwerp 

in de maatschappij en de Tweede Kamer. 

c. Financiële en personele gevolgen 

N.v.t. 

d. Juridische aspecten haalbaarheid 

In uw reactie op de vragen over de mogelijkheid van een meer formele 

verantwoordelijkheid voor gemeenten met betrekking tot huisvesting van 

huisartsen en gezondheidscentra geeft u aan dat dit een wetswijziging zou vragen 

en daarmee een keuze is voor een volgend kabinet. 

e. Afstemming (intern, interdepartementaal en met veldpartijen) 

e Intern zijn delen van de antwoorden afgestemd met de directies DMO, 

FEZ, GMT, MEVA, PZO en Z. 

e Interdepartementaal zijn delen van de antwoorden afgestemd met BZK. 

e Extern zijn delen van de antwoorden afgestemd met de NZa, LHV, InEen, 

ZN en de VNG. 

f. Gevolgen administratieve lasten 

n.v.t. 

g. Toezeggingen 

Met deze Kamerbrief worden doet u de volgende toezeggingen: 

e De Kamer zal in de tweede helft van 2024 geinformeerd worden over de 

nadere uitwerking van de beleidsopties om het werken met een vaste 

patiéntenpopulatie te stimuleren. 

e U zegt toe onderzoek in te stellen naar het totaal aantal mensen dat op 

zoek is naar een (nieuwe) huisarts maar zich niet kan inschrijven. 

e De Kamer zal eind 2024 een geactualiseerde versie van de handreiking 
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huisvestingsproblematiek huisartsen en gezondheidscentra ontvangen. Directie Curatieve Zorg 
Team D 

U doet geen toezeggingen af met deze Kamerbrief. Kenmerk 
3778206-1062087-CZ 

h. Fraudetoets 
N.v.t. 

5. Informatie die niet openbaar gemaakt kan worden 

a. Motivering 

Tot personen herleidbare gegevens zijn onleesbaar gemaakt vanwege de 

bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
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